



# تأمين الحياة

## Life Insurance

شركة وثاق للتأمين التكافلي ش.م.ك. (مقفلة)  
Wethaq Takaful Insurance Company K.S.C. (Closed)



1-866662  
www.wethaq.com

### الفروع

الرئيسي  
الشرق - شارع خالد بن الوليد - برج المدينة  
هاتف: 1866662 - فاكس: 22491280

الصناعات  
شركة وارد للأجارة والتمويل - الدائري الرابع  
هاتف: 22324535 - فاكس: 24822453

الري  
معرض أوتو سيتي - شارع الغزالي  
هاتف: 22324791 - فاكس: 22324792

جمعية المهندسين الكويتية  
هاتف: 97219263

### Branches

Head Office  
Sharq - Khaled Bin Al Waleed St., City Tower  
Telephone: 1866662 - Fax: 22491280

Shuwaikh Industrial Area  
Wared Lease and Finance Co. - Fourth Ring Road  
Telephone: 22324535 - Fax: 24822453

Al Rai  
Autociti Showroom - Al Ghazali Street  
Telephone: 22324791 - Fax: 22324792

Kuwait Society of Engineers  
Telephone: 97219263



التكافل لتأمين كافة المخاطر..  
Synergy .. to insure risks free

ص.ب: 371 الصفاة، 13004 الكويت  
P.O. Box 371 Safat, 13004 Kuwait

## Life Insurance (Group)

Group Life Insurance Policy covers employer's responsibility towards workers arising from Death / Disability / injuries and accidents that could happen during, or outside work, whether inside or outside the geographical boundaries of the State of Kuwait. Most often they are Employees in a company / Establishment, Or Members in a Club / Cooperative / Union.

Fatwa and Shari'a Supervisory Board has reviewed Group life insurance policy in It's meeting No. 6 / 2002 that held on 20 Sha'aban 1423 accordant 26 October 2002, as this policy consistent to the glorious Islamic Shari'a provision.

### Insurance Coverage:

1. Natural / Accident Death.
2. Permanent & Temporary Total Disability due to accident or sickness.
3. Partial Permanent Disability due to accident or sickness.
4. Repatriation of mortal remains.
5. Medical Expenses due to an accident.
6. Workmen's Compensation. (Optional)

### Insurance Contribution:

The value of insurance premium shall be specified according to the total amount of employee's salaries (not less than 10 persons) depending on the company's list that includes... the Name, Sex, Date of Birth, Salary & Job Title.

### Sum Insured:

This will vary as per the contributor's application. The compensation in this policy will depend on the injury, disability percentage and/or death.

### Period of Insurance Coverage:

The period of Insurance Policy Coverage as per requested by Contributor, and normally not less than one year.

## تأمين الحياة (الجماعي)

هي التغطية التأمينية لمجموعة من الأشخاص ضد أخطار الوفاة والعجز والإصابات التي قد تقع أثناء وسبب العمل أو خارج العمل (اختياري) سواء داخل أو خارج الحدود الجغرافية لدولة الكويت وغالباً ما يكون هؤلاء الأشخاص إما عمال شركة / مؤسسة، أو أعضاء نادي / جمعية / نقابة

وقد اعتمدت هيئة الفتوى والرقابة الشرعية وثيقة التأمين على الحياة في اجتماعها رقم 6/2002 المنعقد بتاريخ 20 شعبان 1423 هـ الموافق 26/10/2002 م، حيث أنه لا مانع شرعاً من التأمين على الحياة إذا أقيم على أساس التأمين التعاوني والتكافلي.

### التغطية التأمينية:

1. الوفاة الطبيعية / بحادث.
2. العجز الكلي الدائم والمؤقت الناتج عن حادث أو مرض.
3. العجز الجزئي الدائم الناتج عن حادث أو مرض.
4. مصاريف نقل الجثمان.
5. نفقات الرعاية الطبية الناتجة عن حادث.
6. إصابات العمل (اختياري).

### اشترك التأمين:

يتم تحديد قيمة الاشتراك عن طريق احتساب القيمة الإجمالية لرواتب الأفراد المطلوب التأمين عليهم (لا يقل عن عشرة أفراد) شريطة تقديم كشف يضم الاسم، الجنس، تاريخ الميلاد، الراتب، الوظيفة.

### مبلغ التأمين:

يختلف مبلغ التأمين حسب رغبة المشترك واحتياجاته. كما أن التعويض المتوقع دفعه يختلف باختلاف الإصابات ونسبة العجز والوفاة.

### مدة التغطية التأمينية:

تبدأ فترة الاشتراك وتنتهي طبقاً للتواريخ المبينة في طلب الاشتراك، وعادة لا يقل الاشتراك عن سنة.

### هام...

يلقى كل طلب تأمين في شركة وثاق للتأمين التكافلي ما يستحقه من العناية والدراسة والتقييم من قبل موظفين أكفاء، وبالتالي فإن الأسعار التي تعرضها الشركة تكون مدروسة ومناسبة تماماً مع الحجم الحقيقي للخطر القائم

### Important

Wethaq Takaful Insurance Company gives the genuine care in studying and assessing each insurance application. This procedure is performed by qualified employees, consequently the prices offered by the company are completely studied and appropriate with the real volume of the standing risk.